
 

 

Under 2019 har media upprepade gånger rapporterat om brister i arbetsmiljön för 
personalen på Sahlgrenska universitetssjukhuset. Såväl patienter som personal vittnar 
om den ohållbara arbetsmiljö som råder på det som ska vara vårt rikssjukhus i 
regionen.  

Akuten på Sahlgrenska har under flera år varit hårt ansträngd. 2019 lades de en begäran 
till Arbetsmiljöverket om åtgärd på just akuten på Sahlgrenska, något jag även påtalade 
i min interpellation till Linn Brandström vid regionfullmäktige i april 2019.  

Då var svaret att ni i blågrönt gör mycket för att arbetsmiljön ska bli god på sjukhuset, 
att ni ser att medarbetarenkäten gav hyfsat goda resultat och att personalen ändå är 
nöjd med hur arbetsmiljön är på sjukhuset. 

Hösten 2019 kom svaret från Arbetsmiljöverket. Verket tycks inte dela det 
moderatledda styrets uppfattning. Istället bekräftar man personalens syn på den 
undermåliga och ohälsosamma arbetsmiljön på akuten på Sahlgrenska. Trehundratusen 
kronor ligger vitet på, om man inte senaste den 14 februari i år åtgärdat problemen. 

Läget är allvarligt. Och det drabbar inte enbart personalen – dygnslång väntan och 
utsliten personal borgar inte för ökad patientsäkerhet, precis. 
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